

Title (en)

MEANS IN FURNACE INSTALLATIONS.

Title (de)

MITTEL IN OFENANLAGEN.

Title (fr)

MOYENS DANS DES INSTALLATIONS DE FOURS.

Publication

EP 0055748 A1 19820714 (EN)

Application

EP 81902008 A 19810702

Priority

SE 8005013 A 19800708

Abstract (en)

[origin: WO8200188A1] Means in furnace installations for the discharge of combustion residues from a fire grate (1). By means of the invention it is made possible that the combustion residues fed out from the grate (1) will be substantially completely burnt. The means comprises a discharging means (4) exhibiting at least one air supply duct (12) designed to supply air to the residues of burnt materials, which arrive in contact with the discharging means (4).

Abstract (fr)

Moyens dans des installations de fours pour la decharge de residus de combustion a partir d'une grille (1). A l'aide de cette invention il est possible de bruler sensiblement completement les residus de combustion provenant de la grille (1). Les moyens consistent en des moyens de decharge (4) presentant au moins une conduite d'alimentation d'air (12) prevue pour envoyer de l'air sur les residus de materiau brules qui arrivent au contact des moyens de decharge (4).

IPC 1-7

F23J 1/06

IPC 8 full level

F23H 1/02 (2006.01); **F23H 13/06** (2006.01); **F23J 1/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

F23H 1/02 (2013.01); **F23H 13/06** (2013.01); **F23J 1/06** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

FR

DOCDB simple family (publication)

WO 8200188 A1 19820121; EP 0055748 A1 19820714

DOCDB simple family (application)

SE 8100203 W 19810702; EP 81902008 A 19810702